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Z á p i s n i c a  K/2023 

 

z Konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca  

 dňa 24. marca  2023 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny - na konferenciu bolo pozvaných 42 delegátov OPK Čadca 

a 8 členovia predstavenstva OPK Čadca   

 

P R O G R A M: 

 

1. Otvorenie  

2. Návrh a schválenie programu 

3. Voľba zapisovateľa ,overovateľov zápisnice ,návrhovej komisie 

4. Správa o činnosti Predstavenstva OPK Čadca od poslednej Konferencie   

5. Správy  o činnosti predsedov komisii 

6. Správa o plnení rozpočtu za rok 2022 

7. Návrh plánu práce OPK Čadca za rok 2023 a rozpočet 

8. Správa Dozornej rady OPK Čadca 

9. Správa Obvodnej disciplinárnej komisie OPK Čadca 

10. Diskusia 

11. Návrh na uznesenie   

12. Záver 

 

K bodu 1./  Zasadnutie konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca   otvoril a viedol 

predseda OPK Čadca JUDr. Milan Krčmárik (ďalej len „predseda OPK“), ktorý  privítal 

prítomných delegátov konferencie a členov predstavenstva OPK. Konštatoval, že prítomných 

je 21 mandátových hlasov  OPK Čadca (49% účasť)  a konferencia je uznášaniaschopná. 

K bodu 2./  Predseda OPK  oboznámil prítomných s navrhnutým programom konferencie 

a vyzval prítomných k hlasovaniu.  Program bol schválený. Všetci prítomní hlasovali za.   

K bodu 3./  Po prednesení návrhu na zloženie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

a zapisovateľa vyzval predseda OPK  delegátov k hlasovaniu za schválenie predneseného 

návrhu. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí:  Ing. Milan Franek , JUD. Jozef Rišian. 

Hlasovaním boli overovatelia jednohlasne schválení. 
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Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ondrej Paľuch, Mgr. Jaroslav Paľuch, Mário Greňo. 

Hlasovaním bola návrhová komisia jednohlasne schválená.  

Návrh na zapisovateľa: Ing. Marián Masarik  bol jednohlasne schválená. 

K bodu 4./   Správu o činnosti predstavenstva OPK Čadca od poslednej  konferencie 

predniesol predseda OPK. Správa je spracovaná písomne a tvorí prílohu č.1 zápisnice K/2023. 

K bodu 5./  Správy o činnosti jednotlivých komisií predniesli predsedovia komisií. 

Oboznámili prítomných o ich činnosti. Správy sú písomne spracované a tvoria prílohu č. 2 , 

 č. 3. a č. 4  K/2023  

 

K bodu 6./  Správu o plnení rozpočtu predniesol predseda dozornej rady OPK Čadca Ing. 

Alojz Balát. Plnenie rozpočtu za rok 2022 je spracované písomne, tvorí prílohu č.5 zápisnice 

K/2023.  

  

K bodu 7./  Návrh plánu práce OPK Čadca za rok 2023 a návrh rozpočtu za rok 2023 

predniesol predseda OPK. Návrhy sú písomne spracované a tvoria prílohu č. 6 a č.7 zápisnice 

K/2023. Návrhy boli delegátom odovzdané priamo pred začatím konferencie. Predseda OPK 

po oboznámení s návrhom plánu práce a návrhom  rozpočtu za rok 2023 OPK Čadca  vyzval, 

prítomných k hlasovaniu.  Návrh plánu práce OPK Čadca za rok 2023 a návrh rozpočtu za rok 

2023  bol schválený. Všetci prítomní hlasovali za.   

K bodu 8./  Predseda  dozornej rady OPK Čadca informoval prítomných, že správa nie je 

vypracovaná, z dôvodu, že ešte nie je dokončená účtovná uzávierka. Po skončení bude 

predsedom PS/PZ zaslané písomné stanovisko.    

 

K bodu 9./  Správu dozornej rady predniesol predseda  ODR OPK  Čadca JUDr. Michal 

Mravec .  Správa  ODR je spracovaná písomne a je prílohou č. 8 zápisnice K/2023. 

 

K bodu 10./  Diskusiu otvoril predseda OPK .   

Dušan Riško  

-Otázka na čerpanie dotácie z OPK Čadca na kynologickú činnosť a to na zriadenie obory. 

Predseda OPK Čadca uviedol, že je možnosť čerpania dotácie po predložení písomnej 

žiadosti.  

JUDr. Jozef Šamaj   

-Chcel zdôvodniť zvýšenie odvodov na ústredie SPK. Predseda OPK Čadca uviedol, že 

v roku 2022 sa zvýšil poplatok za kurz poľovníctva z 230 € na 600 € a to sa odrazili aj na 

výške odvodov.   

 

K bodu 11./    Predseda OPK Čadca požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na 

uznesenie a dal prítomným priestor na vyjadrenie pripomienok a doplnenie návrhu. 
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Predseda OPK Čadca dal hlasovať za schválenie návrhu uznesenia z Konferencie OPK Čadca 

2023. Návrh na uznesenie bol jednohlasne schválený. Materiál je spracovaný písomne a je 

priložený k zápisnici. 

 

K bodu 11./    Ukončenie konferencie vykonal predseda OPK. Poďakoval prítomným za 

účasť, pozornosť a konštruktívnu diskusiu. 

 

              Predseda OPK Čadca                 Overovatelia zápisnice 

              

                    Ing. Milan Franek   

 JUDr. Milan Krčmárik                 JUDr. Jozef Rišian   
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Materiály z konferencie OPK Čadca 29. 04. 2022 

 

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie 

5. Prílohy (7) 

príloha č.1 -  Správu o činnosti predstavenstva OPK Čadca  

príloha č. 2 - Správa o činnosti kynologickej komisie OPK Čadca za rok 2021 

príloha č. 3 - Správa o činnosti osvetovej komisie OPK Čadca za rok 2021 

príloha č. 4 - Plnenie rozpočtu 2021 

Príloha č. 5 -  Plán práce na rok 2022  

Príloha č. 6 -  Návrh rozpočtu OPK Čadca  na rok 2022 

 Príloha č.7 -  Správa dozornej rady OPK Čadca  

Príloha č. 8 – Správa obvodovej disciplinárnej komisie OPK Čadca za rok 2021   
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